

ANDREW



# RANGER

**Quebec native Andrew Ranger** – two-time NPS champion (’07 and ’09) – is in his third season as driver for Team Mopar. Racing since he was 18 years old, Ranger began his career in CAR/CCWS. He has also competed in the ARCA Racing Series, the CASCAR Super Series, NASCAR in the Nationwide Series, the K&N Pro Series, Sprint Cup and the NASCAR Rolex Grand-Am Sports Car Series. He’s been driving and winning (20 wins and 49 top 5s) in the NASCAR Pinty’s Series since 2007. In 2009 and 2010, Andrew was voted the Most Popular NASCAR Pinty’s Series driver and continues to be a favourite among fans. In his past two

years racing for Mopar, Ranger has earned three wins and five poles. He ended the 2015 race season third in the final NPS championship standings, consistently recording 10 top-10 finishes including a victory at Autodrome St. Eustache in Quebec.

The 2016 racing season looks promising for the future legend. Andrew is excited to once again race the #27 Dodge Challenger under the “Omega M” umbrella, and looks forward to winning his third championship title with Team Mopar.

**Originaire de Québec Andrew Ranger** – gagnant de NPS deux fois (07 et 09) – est à sa troisième saison en tant que pilote pour l’équipe Mopar. Ranger a commencé sa carrière à 18 ans au CAR/CCWS. Il a participé aux séries ARCA, la série CASCAR Super, la série NASCAR Nationwide, la série K&N pro, le Sprint Cup et la série NASCAR Rolex Grand-Am Sports Car. Il a été conduit et gagner (20 victoires et 49 meilleur 5s) dans la série NASCAR Pinty’s depuis 2007.

En 2009 et 2010, Andrew Ranger a été nommé le pilote le plus populaire de la série NASCAR Pinty’s et il continue d’être l’une des préférées

parmi les fans. Dans ses dernières deux années de courses pour Mopar, Ranger a gagné trois victoires et cinq pôles. Il a terminé la saison 2015 au troisième du classement final du championnat du NPS, enregistrement systématiquement dix top 10 finitions dont une victoire à l’Autodrome St. Eustache au Québec.

La saison des courses 2016 semble prometteuse pour la future légende. Andrew est heureux de courir une fois de plus le #27 Dodge Challenger sous le « Omega M » et attend avec impatience pour remporter son troisième titre de champion avec l’équipe Mopar.



# RANGER

## SPECS/SPÉCIFICATIONS:

Chassis/Châssis: ..... McColl Racing  
 Engine Type/Moteur: ..... Mopar 5.9L V8  
 Horsepower/Cheval: ..... 500  
 Redline/Redline: ..... 7800 RPM/vitesses  
 Wheelbase/Empattement: ..... 107.5 in/po  
 Weight/Poids: ..... 2850 lbs./1 292.7 kg.  
 Engine Builder  
 /Ingénieur du moteur: ..... Doug Kennington

## NASCAR PINTY'S SERIES STATS (through 2015):

### STATISTIQUES DE LA SÉRIE NASCAR PINTY'S (jusqu'à 2015):

Races/Courses: ..... 83  
 Championships/Championnats: ..... 2  
 Poles/Poles: ..... 17  
 Top-10s/Meilleur-10s: ..... 69  
 Top-5s/Meilleur-5s: ..... 49  
 Wins/Victoires: ..... 20

Mopar parts and racing merchandise including clothing, performance books, catalogues and much more are available at your neighbourhood Chrysler, Dodge, Jeep, and Ram retailer.

Les pièces Mopar<sup>®</sup> et la marchandise y compris les vêtements, les livres de performance, les catalogues et encore plus sont disponibles chez votre détaillante Chrysler, Dodge, Jeep, et Ram.

## 2016 SCHEDULE/PROGRAMME:

DATE/DATE	VENUE/ÉVÈNEMENT	LOCATION/LIEU
May 22/22 mai	Clarington 200	Bowmanville, ON
June 11/11 juin	Chaudiere 300	Valle-Jonction, QC
June 18/18 juin	Leland 300 pres. by Dickies	Innisfil, ON
July 3/3 juillet	ICAR 100	Mirabel, QC
July 16/16 juillet	Honda Indy Toronto	Toronto, ON
July 23/23 juillet	Alberta Has Energy 300	Wetaskiwin, AB
July 27/27 juillet	Saskatoon 250	Saskatoon, SK
August 14/14 août	Can-Am 50 Tours	Trois-Rivieres, QC
August 20/20 août	Riverside 300	Antigonish, NS
September 4/4 septembre	Can-Am 200	Bowmanville, ON
September 10/10 septembre	St. Eustache 250	St-Eustache, QC
September 17/17 septembre	Kawartha 250	Fraserville, ON

## HIGHLIGHTS/POINTS SAILLANTS:

- 2 Championships (2007, 2009) in six full seasons of racing in the series
- First driver to win a race in all three NASCAR regional series races in one year
- 3rd Place Nationwide finish in the 2009 Napa Auto Parts 200, Montreal
- 15 NASCAR Pinty's Series road course wins
- 2009 and 2010 Most Popular NASCAR Pinty's Series driver as voted by fans
- Currently tied for the most wins in the series at 20

- 2 Championnat (2007, 2009) en six saison entières de course dans la série
- Première pilote de gagner une course dans les trois séries régional de NASCAR en un ans
- 3ème Place National en 2009 au Napa Auto Parts 200, Montréal
- 15 victoires dans la Série NASCAR Pinty's
- 2009 et 2010 Nommé le pilote le plus populaire de la série NASCAR Pinty's selon les votes des fans
- Actuellement à score serré pour le plus de victoires dans la série à 20

## VITALS/SPÉCIFICATIONS:

DOB/DDN: ..... 20 Novembre 1986  
 Hometown/Ville natal: ..... Granby, Québec  
 Family/Famille:  
 Wife/Épouse: ..... Joannie  
 Children/Enfants: ..... Sara, Éva, Maude & Jacob  
 Series/Série: ..... NASCAR Pinty's Series  
 Car/Voiture de course: ..... #27 2016 Dodge Challenger  
 Primary Sponsor/Commanditaire principal: ..... Mopar.  
 Associate Sponsors/Commanditaires associés: .....  
 Dodge, Pennzoil, Express Lane, Mopar Batteries, Magneti Marelli  
 Team/Équipe: ..... DJK Racing  
 Crew Chief/Chef de l'équipage: ..... David Wight



www.mopar.ca



FOLLOW ON TWITTER AND FACEBOOK/SUIVRE SUR TWITTER ET FACEBOOK